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1. zasedání ZMČ Praha 5 

pondělí 13. 11. 2006 – 1. část  

+ 2. část  - středa 15.11.2006 

 + 3.část  středa 22.11.2006 

 

P.  J a n č í k :  

 Dámy a pánové, dovolte, abych vás, nově zvolené zastupitele a zastupitelky přivítal 

v jednacím sále, popřál vám hodně zdaru při dnešním jednání, které je základním pro to, aby 

byla zvolena rada, starosta, předsedové výborů, stanoveny výbory. Vítám také hosty, kteří se 

dostavili k dnešnímu jednání. 

 Dovolte mi, abych na úplný začátek představil jednotlivé předsedy klubů, které se 

ustavily při tomto zastupitelstvu. Jako prvního představuji předsedu klubu ODS pana Herberta 

Heisslera, jako druhého představuji pana Aleše Kohouta, předsedu klubu SNK-ED, jako 

třetího pana Veleka, předsedu klubu Strany zelených, jako čtvrtého pana Jana Smetanu, 

předsedu klubu ČSSD a zároveň pana Milana Macka, předsedu klubu KSČM a klubu 

nezařazených paní Evu Kalhousovou. Doufám, že jsem na nikoho nezapomněl. 

 Dovolím si představit jednotlivé členy zastupitelstva před jejich slibem. Vezmu to po 

směru hodinových ručiček. 

 Vedle pana Kohouta paní Angela Morávková, vedle paní Morávkové paní Eva 

Hochheimerová, pan Zdeněk Rygl, pan Michal Tuček – to byli ED-SNK, nezařazení – paní 

Kalhousová, paní Matoušková, klub strany Zelených pan Velek, další pan Martin a pan Budín 

– je to nový člen, který nahradil pana Himla, který se vzdal svého mandátu. Dále pan 

Smetana, pan Jiří Metelec, pan Šesták, pan Kudrys, pan Fořt, paní Vlasta Váchová, pan 

Dvořák, paní Peterková, pan Macek, pan Tichý, pan Reml, pan Lukáš Herold, pan Jaroslav 

Bartoš, paní Šupová, pan Altner, pan Doležal, pan Skalický, pan Fott, pan Najmon, pan 

Havlíček, pan Matoušek, pan Ebel, paní Češková, pan Vitha, pan Hlaváček, pan Gál, pan 

Zapletal, paní Vávrová, pan Horák, pan senátor Škaloud a pan Heissler, já jsem Jančík – mne 

znáte.  

 Ještě jsem zapomněl na nejdůležitější členku zastupitelstva, což je paní Grušová, které 

poté předám řízení zastupitelstva jakožto nejstarší člence. 

 Dále mi dovolte, abych představil tajemníka úřadu pana Karla Čudu. 

 Dovolím si také představit jednotlivé vedoucí odborů, kteří budou vždycky přítomni 

jednání zastupitelstev: pan Pechar – ekonomický odbor, pan Dufek – občansko správní, pan 

Brabec – správa majetku, pan Plita – obchodní aktivity, pan Linhart – personální, pan 

Zollman – živnostenský, zastupuje vedoucího Bláhu, který je nemocen, paní Čechová – 

územní rozvoj, pan Vejmelka – životní prostředí a doprava, paní dr. Drmotová – školství, pan 

auditor Nechvátal, paní Bosáková – ředitelka Centra sociální pomoci, paní Havlínová – 

sociální odbor, paní Kulasová – kontrolní odbor, pan Dudra – veřejná zeleň, paní Dvořáková 

– bytový odbor, paní Brůhová – zastupující investiční odbor, odbor výstavby – ing. 

Nacházelová, snad dorazí. 

 Chtěl bych všem poděkovat za účast a předávám řízení do zvolení starosty městské 

části paní Grušové. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Dobrý den všem. Je pro mne ctí, že mě můj věk předurčil k tomu, abych předsedala 

tomuto 1. zasedání ZMČ. 

 Než přistoupíme k prvnímu bodu našeho programu, chtěla bych vás upozornit na to, že 

v materiálech, které jste měli všichni před sebou, což je jednací řád minulého zastupitelstva, 

volební řád, je tam ještě čestné prohlášení o střetu zájmů a tiskopis s osobními daty. Prosím 
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všechny zastupitele, aby oba tiskopisy pečlivě vyplnili a odevzdali kanceláři městské části 

během tohoto jednání. 

 Všichni máme před sebou i doplněný program dnešního jednání. Chtěla bych se 

zeptat, zda má někdo k němu nějaké připomínky, doplnění či námitky? Vzhledem k tomu, že 

nejsou žádné připomínky, námitky a doplnění, přistoupíme ke schvalování dnešního 

programu pomocí hlasovacího zařízení. Je zde celá řada nových zastupitelů, kteří nejsou tak 

důvěrně seznámení s tímto zařízením. Prosím pana ing. Kadlece, aby provedl instruktáž. 

 

P.  K a d l e c : 

 Dobré odpoledne, dámy a pánové. Mé jméno je Libor Kadlec a jsem vedoucím odboru 

správy služeb. Rád bych vám v krátkosti přednesl instruktáž k obsluze zařízení, které máte 

před sebou.  

 Každý zastupitel má krabičku s hlasovacím zařízením, na které je umístěno jeho 

jméno. Je tam 5 obslužných tlačítek – ano, ne, zdržel se, zrušit a ještě páté. Je to natolik 

názorné, že není nutné kolem toho dále hovořit. 

 Pokud budete opouštět jednací sál, je nutné hlasovací zařízení vypnout, to znamená 

červené tlačítko. Tím dáváte najevo nepřítomnost v sále. 

 Další zařízení, které máte u sebe, je mikrofon. Je tam jednoduchý návod v papírové 

podobě, jakým způsobem se komunikační zařízení obsluhuje. S tím by rovněž neměl být 

problém. Mikrofony jsou pohyblivé. Pokud někomu neodpovídá jeho výška, může si ho 

nastavit. 

 Chtěl bych krátkou informaci ve věci hardwarového zařízení, notebooků. Máte tam 

k dispozici základní softwarovou konfiguraci s tím, že bude dodán hardwarový prvek 

zajišťující bezdrátové připojení k internetové síti. U každého notebooku je evidenční karta. 

Vyplňte svým podpisem převzetí, abychom mohli každé zařízení evidenčně přiřadit ke 

správnému zastupiteli, a doplnit ještě telefonní kontakt, abychom vás mohli kontaktovat ve 

věci převzetí hardwarového připojení k bezdrátovému připojení k síti.  

 Další organizační věc. V průběhu jednání je k dispozici v kanceláři tajemníka úřadu, 

která se nachází na tomto patře, fotograf. Pokud jste ještě nevyužili jeho služeb, rád bych vás 

o to požádal z toho důvodu, že pro prezentační materiály městské části užíváme fotografie 

zastupitelů tak, aby se daly zveřejnit pro tyto účely.  

 V tuto chvíli je to z mé strany všechno. Pokud budou nějaké dotazy, jsem k dispozici.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Vzhledem k tomu, že jsme byli všichni důkladně poučeni, přistoupíme k hlasování o 

programu ustavujícího zasedání. Kdo je pro tento program? Kdo je proti? Kdo se zdržel 

hlasování? Program byl schválen všemi hlasy. 

 Dalším bodem je volba ověřovatelů zápisu. Prosím všechny kluby o návrhy na 

ověřovatele dnešního zápisu. 

 (Za klub ČSSD pan Šesták, za klub ODS pan Jan Skalický, za klub SNK-ED Aleš 

Kohout.) 

 Návrhy jsou: za ČSSD pan Šesták, za ODS pan Skalický, za SNK-ED pan Kohout. 

Kdo je pro tyto členy? Kdo je proti? Kdo se zdržel hlasování. Usnesení je přijato, ověřovatelé 

byli zvoleni počtem 42 hlasů, 1 nehlasoval. 

 Dále máme na pořadu 3. bod, což je volba stálé volební a mandátové komise. Prosím 

opět o návrhy z jednotlivých klubů. 

  

P.  H e i s s l e r : 

 Za klub ODS: pan Boleslav Altner, pan Jaroslav Bartoš a pan Lukáš Doležal. 
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Zástupce ČSSD: 

 Za klub ČSSD paní Vlasta Váchová. 

 

Zástupce SNK-ED: 

 Klub SNK-ED nemá žádné kandidáty. 

 

Zástupce Zelených: 

 Klub zelených nemá žádné kandidáty. 

 

Zástupce nezávislých: 

 Nezávislí nemají žádné kandidáty. 

 

P.  M a c e k : 

 Klub KSČM děkuje, nenavrhujeme nikoho.  

 

Zástupce ČSSD: 

 Za klub ČSSD kandidujeme ještě pana Milana Kudryse. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Čtu navržené kandidáty do stálé volební a mandátové komise: pan Altner, pan Bartoš, 

pan Doležal, pan Reml, paní Váchová a pan Kudrys. 

 Prosím, abyste hlasovali o těchto kandidátech. Kdo je pro? Kdo je proti? Zdržel se 

hlasování? Tito členové mandátové komise bylo zvolení jednomyslně. 

 Vzhledem k tomu, že toto hlasování proběhlo rychle, klidně a elegantně, bude 

přestávka. Prosím o vyplnění dotazníků, které máte před sebou a o jejich odevzdání, protože 

se bude připravovat složení slibu nových zastupitelů.  

 Myslím si, že členové volební a mandátové komise by se měli sejít, protože bude 

nutné, aby ověřili mandáty zastupitelů. Prosím členy mandátové a volební komise, aby se 

dostavili k předsednickému stolu. 

(Přestávka) 

 Prosím předsedu mandátové komise, aby nám sdělil výsledek jejich šetření. 

 

P.  A l t n e r : 

 Dámy a pánové, mé jméno je Boleslav Altner a mám tu čest být předsedou volební a 

mandátové komise tohoto zaastupitelstva. 

 Volební a mandátová komise ověřila platnost mandátů všech zastupitelů MČ Praha 5 a 

prohlašuje, že je možné složit slib. Dále dle zákona navrhujeme, aby paní mgr. Grušová jako 

nejstarší členka zastupitelstva městské části složila slib druhému nejstaršímu členové 

zastupitelstva panu Zapletalovi. Děkuji. 

 

P.  G r u š o v á :  

 Přistoupíme k slavnostnímu slibu. Prosím pana Zapletala.  

 (Shromáždění povstává) 

 

P.  H u d c o v á : 

 Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svou funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu MČ Praha 5 a jejích občanů, řídit se Ústavou a zákony České 

republiky.  

 Prosím o složení slibu. Přistupte sem dáme vám osvědčení – osvědčení pro paní 

Grušovou. 
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 Budu vás číst jednotlivě a prosím o složení slibu: 

 pan Altner, pan Bartoš, pan Budín, paní Češková, pan Doležal, pan Ebel, pan Fořt, pan 

Fott, pan Gál, pan Havlíček, pan Dvořák, pan Heissler, pan Herold, pan Hlaváček, paní 

Hochheimerová, pan Horák, pan Jančík, paní Kalhousová, pan Kohout, pan Kudrys, pan 

Macek, pan Martinec, pan Matoušek, paní Matoušková, pan Metelec, paní Morávková, pan 

Najmon, paní Peterková, pan Reml, pan Rygl, pan Skalický, pan Smetana, pan Šesták, pan 

Škaloud, paní Šupová, pan Tichý, pan Tuček, paní Váchová, paní Vávrová, pan Velek, pan 

Vitha. 

 Prosím, posaďte se. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Máme za sebou nejslavnostnější část a teď znovu do práce. Spočívá v dalším bodu 

našeho programu, což je volba stálé návrhové komise. Prosím kluby, aby předložily návrhy. 

 (Klub ČSSD do návrhové komise navrhuje pana Bohouše Dvořáka, pana Michala 

Šestáka, klub ODS paní Andreu Češkovou, pana Viktora Najmona a pana Martina Fotta, klub 

SNK nenavrhuje žádného kandidáta, Strana zelených nenavrhuje žádného kandidáta, KSČM 

nenavrhuje nikoho, nezávislí také ne.) 

 Navrženi byli: pan Šesták, pan Dvořák, paní Češková, pan Fott a pan Najmon. 

Budeme hlasovat o těchto navržených. Kdo je pro? Kdo je proti? Zdržel se hlasování? 

Jednomyslně schváleno. 

 Dalším bodem pořadu je schválení jednacího řádu ZMČ. Znění jednacího řádu jste 

všichni dostali. Jsou zřejmě i některé pozměňovací návrhy. Návrhová komise by si měla 

zvolit předsedu, aby se mohlo o pozměňovacích návrzích jednat. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Mohu do toho jako členka návrhové komise vstoupit, paní předsedající? Chci poprosit 

zvolené členy do návrhové komise, aby sem za mnou přišli, abychom se domluvili. Vidím, že 

se nebudeme moci přesunout na místo, kde vždycky komise seděla, protože tam není 

hlasovací zařízení. Teď bychom to zatím technicky vyřešili takto, pokud souhlasíte. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Ještě jednou přečtu: pan Šesták, pan Dvořák, pan Fott a pan Najmon. Než se komise 

poradí, vyhlašuji pětiminutovou přestávku.  

(Přestávka) 

 Prosím předsedkyni návrhové komise, aby nám sdělila, jakým způsobem se budou 

podávat návrhy. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Dámy a pánové, měla jsem tu čest být zvolena předsedkyní návrhového výboru tohoto 

zastupitelstva. Chci vás poprosit i vzhledem k praxi předchozích dvou volebních období o 

jednu důležitou věc.  

 Vždy tady platilo, že jakékoli návrhy se předkládají návrhové komisi v písemné 

podobě tak, aby později nemohlo dojít ke sporům o tom, který návrh byl přednesen, který měl 

být hlasován dříve a který později a jak přesně zněl.  

 V současné chvíli, kdy jsou před námi dva důležité body – hlasování o jednacím a 

volebním řádu tohoto zastupitelstva, vás prosím, abyste i v těchto případech brali v potaz to, 

že pokud budete mít jakékoli návrhy, které doplňují tyto dokumenty, abyste je předložili 

v písemné podobě, v současné chvíli nejlépe ke mně. Od příštího zasedání zastupitelstva 

předpokládáme, že to bude fungovat tak, že celá návrhová komise bude sedět odděleně a 

pohromadě, aby všichni členové měli dohled nad tím, jaké návrhy byly předneseny.  
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P.  G r u š o v á : 

 Děkuji. Dalším bodem je schválení jednacího řádu ZMČ. Prosím, aby byly předloženy 

návrhy na jednací řád. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Za klub sociální demokracie bych měl doplňující návrh, který se týká § 12, odst. 1. 

Zcela na závěr chceme doplnit dvě věty: Jednání také může být přerušeno, pokud o to požádá 

kterýkoli člen ZMČ Praha 5 a shodne se na tom nadpoloviční většina všech zastupitelů. Tato 

shoda musí být vyjádřena hlasováním. 

 Tento pozměňovací návrh máte v písemné podobě v materiálech, které jsme nechali 

nakopírovat a roznést na všechna místa.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Jsou další pozměňovací návrhy? 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Za klub ODS jsme předložili v písemně formě ještě před začátkem zastupitelstva všem 

zastupitelům návrh na změny v jednacím řádu. Jedná se o 6 změn. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Má ještě někdo návrh, poznámku nebo doplnění? Nemá. Prosím návrhovou komisi, 

aby se ujala slova. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 V současné chvíli registruje dva pozměňovací návrhy, jeden je za klub sociální 

demokracie, jak to tady přednesl kol. Šesták, druhý je za klub zastupitelů ODS a je po 

jednotlivých bodech předložen každému zastupiteli na stůl. 

 Navrhuji, abychom přečetli návrh klubu sociální demokracie a o něm hlasovali. 

Následně bych si dovolila přečíst postupně pozměňovací návrhy po bodech, jak je předkládá 

klub zastupitelů ODS a o jednotlivých pozměňovacích návrzích bychom hlasovali. 

 Nejprve bychom měli návrhy číst, abychom přesně věděli, o čem hlasujeme. Prosím, 

aby první pozměňovací návrh jednacího řádu znovu přečetl člen klubu zastupitelů sociální 

demokracie pan Šesták. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Jedná se o § 12, odst. 1, na str. 5. Na závěr tohoto odstavce navrhujeme doplnit 

následující dvě věty: 

 Jednání také může být přerušeno, pokud o to požádá kterýkoli člen ZMČ Praha 5 a 

shodne se na tom nadpoloviční většina všech zastupitelů. Tato shoda musí být vyjádřena 

hlasováním. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Kdo je pro tento návrh? Tento návrh je schválen 26 hlasy, proti 6, zdrželo se 11.  

 Další je návrh ODS. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Prosím o pozornost. Na stole by každý zastupitel měl mít původní znění jednacího 

řádu a tento dokument, který jednotlivě rozepisuje pozměňovací návrhy klubu zastupitelů 

ODS. Budu citovat tyto pozměňovací návrhy bod po bodu. 
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 První je na str. 1 jednacího řádu, část druhá, § 3, bod 3, který v současné době zní: 

Nesvolá-li starosta ZMČ Praha 5 podle odst. 2, učiní tak zástupce starosty, případně jiný člen 

zastupitelstva. 

 Návrh na doplnění zní v tom smyslu, že v této větě bude „učiní tak první zástupce 

starosty“. Znamenalo by to vložení jedničky před slova „zástupce starosty“. „Nesvolá-li 

starosta ZMČ Praha 5 podle odst. 2, učiní tak první zástupce starosty.“ 

 Pokud tomu všichni zastupitelé rozumí, můžeme o tom hlasovat. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Nechám hlasovat o tomto bodu. Tento návrh neprošel, pro bylo 21, proti 15, zdrželo se 

7. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Za klub ODS žádám o krátkou pauzu na svolání klub. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Vyhlašuje pětiminutovou přestávku. 

(Přestávka) 

 Předpokládám, že můžeme pokračovat. Prosím návrhovou komisi, aby předložila další 

návrh. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Další návrh, jak ho máte před sebou, je formální. Místo jedné tečky v části 3, v § 5, 

bod 4, se jich udělalo několik. O tom bych nehlasovala, je to formalita. 

 Budeme ale hlasovat o třetím bodu, který je rovněž jako pozměňovací návrh na str. 3. 

Je to v části 4, § 6, bod 5 – v tom smyslu, že klub zastupitelů ODS navrhuje, aby ve větě 

„ZMČ Praha 5 na 1. zasedání zastupitelstva schválilo stálou mandátovou a volební komisi“. 

Myslím, že je to také formální záležitost, která by měla být do jednacího řádu doplněna. 

Máme stálou volební a mandátovou komisi a stálou návrhovou komisi po dobu existence 

zastupitelstva.  

 Formálně navrhujeme, aby bylo doplněno do této věty jediné slovo „stálou“, čili: 

zastupitelstvo volí stálou volební a mandátovou komisi ve složení, jak byla předtím zvolena.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto návrhu. Pro 26, proti 7, zdrželo se 10. Tento návrh byl 

schválen. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Další pozměňovací návrh se týká str. 6 jednacího řádu, části 5. § 13, bodu 3. Zde se 

jedná opět o formální doplnění, neboť je to způsob, jakým se podávají interpelace. V poslední 

větě je možnost podávat interpelace elektronickou formou. Za webovou adresu bychom měli 

doplnit „cz“ – čili www.Praha5.cz. 

 Toto je návrh klubu zastupitelů za ODS na doplnění jednacího řádu o písmena „cz“ za 

webovou adresu.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Chtěla bych se zeptat, zda je nutné o tomto bodu hlasovat? Připadá mi to jako naprostá 

formalita. 

 

P.  Č e š k o v á : 

http://www.praha5.cz/
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 Zeptám se předkladatele – předsedy klubu zastupitelů ODS pana Heisslera, zda o tom 

budeme hlasovat. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Pokud to bude doplněno kanceláří MČ, nemáme s tím problém. Teď je to předložené 

bez „cz“, bylo by lepší odsouhlasit, aby to tam bylo.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto návrhu. Tento návrh je schválen 34 hlasy, proti nebyl nikdo, 

zdrželo se 9. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Další návrh se týká str. 7 jednacího řádu. Na str. 7, část 6, § 17, bod 3 – zde 

navrhujeme rozdělit tento bod na písmeno a) a b) s tím, že písmeno a) by znělo: veřejně se 

hlasuje pomocí hlasovacího zařízení, v případě poruchy hlasovacího zařízení zdvižením ruky. 

Písmeno b): tajně se hlasuje hlasovacími lístky. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Kdo je pro tento návrh? Tento návrh byl schválen 32 hlasy, proti 8, zdrželi se 3. 

Usnesení bylo přijato.  

 

P.  Č e š k o v á : 

 Poslední pozměňovací návrh klubu zastupitelů za ODS se týká str. 8, části 7, § 20, bod 

1, kde v prvním řádku navrhujeme přidat za slova „poradní orgány výbory“ „nebo komise“, 

čili: zastupitelstvo si zřizuje jako své poradní orgány výbory „nebo komise“. Celá věta by 

zněla: Zastupitelstvo si zřizuje jako své poradní orgány výbory nebo komise pro jednotlivé 

oblasti své činnosti. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto pozměňovacím návrhu. Pro 23, proti 13, zdrželo se 7. Tento 

návrh byl schválen. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Vzhledem k tomu, že žádné další protinávrhy neregistruji, a ani jiní členové návrhové 

komise, navrhuji, abychom nyní hlasovali o schválení jednacího řádu jako celku, to je včetně 

pozměňovacích návrhů, které zastupitelstvo přijalo. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Nechám hlasovat o jednacím řádu jako celku. Pro 43 hlasů. Jednací řád byl schválen 

jednomyslně. Děkuji. 

 Dále máme na pořadu schválení volebního řádu. Prosím návrhovou komisi, aby se 

ujala své funkce. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 V současné době registruji pozměňovací návrhy od klubu zastupitelů sociální 

demokracie a klubu zastupitelů ODS. Pokud žádné další v písemné formě neobdržím, chtěla 

bych poprosit v tomto případě kol. Šestáka, aby postupně citoval pozměňovací návrhy 

k volebnímu řádu, které předkládá sociální demokracie. Domnívám se, že bychom měli o 

jednotlivých návrzích rovnou hlasovat. 
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P.  Š e s t á k : 

 Máme několik pozměňovacích návrhů. První je k části I, odst. 1. Navrhujeme doplnit 

za slovo volí „tajnou volbou starostu, zástupce starosty, radní – škrtnout uvolněné předsedy 

výborů. Za slovem „výborů“ dát tečku, slovo „komisí“ vypustit.  

 Přečtu celý odstavec: Ustavující zasedání Zastupitelstva městské části Praha 5 (dále 

jen ZMČ) volí tajnou volbou postupně starostu, zástupce starosty, radní a předsedy výborů. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Budeme hlasovat o jednotlivých bodech. Dávám hlasovat o tomto pozměňovacím 

návrhu. 

 

Připomínka z pléna : 

 Mám technickou otázku. Na stole mám dva volební řády. Ke kterému děláme změny? 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Na stole byly předloženy dva volební řády. Ve druhém volebním řádu jsou 

zapracovány pozměňovací návrhy ODS, které budu postupně číst. Tyto pozměňovací návrhy 

jsou k volebnímu řádu, kde je napsáno „návrh ČSSD“. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Pan Gál má technickou poznámku. 

 

P.  G á l : 

 Dámy a pánové, myslím si, že by se mělo zopakovat hlasování, jestliže někteří členové 

zastupitelstva nevědí, o čem hlasovali nebo by měli hlasovat – na základě podkladů, které 

dostali. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Nejprve bych objasnila, který je původní volební řád, potom nevím, zda budeme 

vyhovovat požadavku na znovuhlasování o prvním bodu, či nikoli. Původní volební řád, ke 

kterému nyní prohlasováváme pozměňovací návrhy, má pouze čtyři římské body I – IV. 

 Druhý volební řád má I – VI. Je to na stůl předloženo z iniciativy předsedy klubu 

zastupitelů ODS, neboť jsou v tom již zapracovány změny, které budu zvlášť číst, abychom o 

nich hlasovali. Ten nyní dejte stranou a k ruce si vezměte volební řád, který má římské body I 

– IV. K tomuto volebnímu řádu nyní kol. Šesták za klub ČSSD přednáší své pozměňovací 

návrhy. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Znamená to, že tento bod, o kterém jsme hlasovali, se bude opakovat? 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Myslím, že bychom tomu mohli vyhovět, neboť pokud tady byly jakékoli pochybnosti, 

ke kterému volebnímu řádu je pozměňovací návrh, hlasujme znovu o tomto bodu. Bylo by 

možná dobré, kdyby ho znovu pan kolega přečetl. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Pro pořádek to přečtu ještě jednou. Jedná se o čtyřbodový jednací řád. Navrhujeme 

upravit část I, první odstavec. Finální znění našeho návrhu je: Ustavující zasedání 

Zastupitelstva městské části Praha 5 (dále jen ZMČ) volí tajnou volbou postupně starostu, 

zástupce starosty, radní a předsedy výborů. 
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P.  G r u š o v á : 

 Dávám ještě jednou hlasovat o tomto návrhu. Pro tento návrh hlasovalo 21, proti 8, 

zdrželo se 14. Návrh nebyl schválen. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Další náš pozměňovací návrh se týká části II, odst. 2. Za první větu, která končí „pro 

kterého člen zastupitelstva hlasuje.“ navrhujeme doplnit větu: „v případě, že je kandidát 

pouze jeden, označuje se kroužkem na hlasovacím lístku ANO nebo NE“. 

 Přečtu celý odstavec II/2: Volba se provádí zakroužkováním pořadového čísla na 

hlasovacím lístku před jménem tohoto kandidáta, pro kterého člen zastupitelstva hlasuje. 

V případě, že je kandidát pouze jeden, označuje se kroužkem na hlasovacím lístku ANO nebo 

NE. Neplatný je hlasovací lístek, na kterém není zakroužkován žádný kandidát, nebo na 

kterém je zakroužkován více než jeden kandidát. Hlasovací lístek je člen zastupitelstva 

povinen osobně vložit do urny. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto pozměňovacím návrhu. Tento návrh byl schválen 22 hlasy, 

proti 9, zdrželo se 12. Tento návrh byl schválen. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Další náš pozměňovací návrh se opět týká části II. Navrhujeme doplnit nový odstavec 

4, jehož znění navrhujeme toto: 

 V případě, že kandidát na starostu je pouze jeden a neobdrží v prvním kole voleb 

nadpoloviční většinu hlasů, nekoná se druhé kolo a je nutné provést novou volbu. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Můžeme hlasovat. Návrh je schválen 22 hlasy, proti 10, zdrželo se 11. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Další náš návrh se týká části III – volba zástupců starosty. Bod 6 navrhujeme 

přeformulovat v tom smyslu, že se odstavec zkrátí. Finální znění by bylo takovéto: 

 Pokud ani ve druhém kole není zvolen celkový počet zástupců R, zástupců starosty, je 

nutné provést novou volbu.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto pozměňovacím návrh. Tento pozměňovací návrh byl 

schválen 22 hlasy, proti 11, zdrželo se 10. 

 Prosím o další pozměňovací návrh. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Další náš pozměňovací návrh se týká části IV. První změna bude v nadpise. 

Navrhujeme vypustit slovo „uvolněných“ před slovem „předsedů“ a na závěr nadpisu vypustit 

„a komisí“. Finální znění nadpisu by znělo: IV. Volba členů rady a předsedů výborů. 

 

Poznámka z pléna (P. Herold?): 

 Mám pocit, že to není hlasovatelné, protože první návrh sociální demokracie neprošel. 

Pokud začátek našeho volebního řádu je v původním znění, nedovedu si představit, že by se to 

teď vyškrtlo z nadpisu.  
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P.  G r u š o v á : 

 Prosím o další pozměňovací návrh.  

  

P.  Š e s t á k : 

 Bude to návrh poslední. Týká se části IV, odst. 6. Finální znění by bylo: Pokud ani ve 

druhém kole není zvolen celkový počet R členů rady, je nutné provést novou volbu.  

 

Připomínka z pléna: 

 Paní předsedající, z návrhu kolegů ze sociální demokracie a návrhu pana Herolda za 

ODS vidím, že to bylo nehlasovatelné. Ztratila se tam ale informace. Měli jsme zájem tam 

prosadit, že volba členů rady a předsedy výborů s dovětkem, že jestliže jsme schválili komise, 

nechť tam komise zůstanou, ale jednalo se tam o přívlastek „uvolněných“ předsedů. Navrhuji, 

aby to bylo hlasováno ve znění: volba členů rady a předsedů výborů a komisí. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Žádám předsedkyni návrhové komise, aby tento návrh posoudila. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Domnívám se, že o tomto návrhu hlasovat můžeme, jak byl nyní přednesen. Už 

předtím jsem také proti tomu nic neměla. 

 

Dotaz z pléna: 

 O čem budeme hlasovat? 

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím, aby se návrh znovu zopakoval. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Pokud pan kol. Šesták za klub sociální demokracie souhlasí s tím, aby bylo o jejich 

původním pozměňovacím návrhu hlasováno v tom smyslu, jak přednesl kolega – omlouvám 

se, neznám jméno, tak navrhuji, aby ho znovu přečetl a abychom o něm hlasovali. Pak 

budeme hlasovat o posledním pozměňovacím návrhu klubu sociální demokracie.  

 

P.   Š e s t á k : 

 Vypouštíme v návrhu slovo „uvolněných“. Finální znění návrhu titulku bude: IV. 

Volba členů rady a předsedů výborů a komisí. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Budeme hlasovat o tomto pozměněném pozměňovacím návrhu. Pro 21, proti 8, 

zdrželo se 14. Tento návrh nebyl schválen. 

 Prosím další pozměňovací návrh. 

 

P.  Š e s t á k : 

 Je to odst. 6, v části IV. Finální znění návrhu by bylo: Pokud ani ve druhém kole není 

zvolen celkový počet R členů rady, je nutné provést novou volbu.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Budeme hlasovat o tomto návrhu. Tento návrh nebyl přijat, pro bylo pouze 21 hlasů, 

proti 11, zdrželo se 11. 

 



 

 

11 

11 

P.  H e i s s l e r  - technická: 

 prosím o krátkou přestávku na poradu předsedů klubů koaliční dohody. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Vyhlašuji pětiminutovou přestávku. 

(Přestávka) 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím předsedkyni návrhové komise, aby předložila další návrh. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Bylo mi sděleno předsedou klubu zastupitelů za ODS, že nebudeme nyní nechávat 

hlasovat o našich pozměňovacích návrzích tak, jak jsem původně na začátku avizovala. 

Protože neregistruji jiné protinávrhy, navrhuji, abychom nyní hlasovali o volebním řádu 

včetně těch pozměňovacích návrhů, které byly schváleny. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto návrhu. Tento návrh nebyl schválen, protože pro bylo 20 

hlasů, proti 6, zdrželo se 17.  

 

P.   Č e š k o v á : 

 V současné době jsme bez volebního řádu. Měli bychom pokračovat v dalším jednání 

tak, aby prošel. Vzhledem k tomu, že teď jsme bez volebního řádu, navrhuji, abychom se 

pokusili prohlasovat volební řád, který byl předložen jako druhý na stůl, to je bod I – VI. 

Vzhledem k situaci navrhuji, abychom o tomto volebním řádu, který zahrnuje i některé změny 

a který je návrhem klubu zastupitelů ODS, dali hlasovat. 

 

Připomínka z pléna: 

 Měl bych technickou. Chtěl bych požádat o nové hlasování o předchozím návrhu 

volebního řádu, protože hlasování bylo zmatečné. Klub KSČM si myslel, že hlasujeme o 

volebním řádu včetně dodatku klubu ODS, což nebyla pravda. 

 

P.  S m e t a n a : 

 V případě návrhu paní Češkové jako předsedkyně návrhové komise bych chtěl 

upozornit, že návrhy sociální demokracie po bodech se některé odhlasovaly a některé ne, a 

teď se najednou celý návrh volebního řádu ODS má hlasovat en bloc. Myslím si, že v tomto 

případě jde i o porušení práce návrhové komise, protože takovým způsobem nelze postupovat. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Musím na to odpovědět. Domnívám se, že ve chvíli, kdy některé návrhy prošly a 

některé ne a celkové hlasování včetně pozměňovacích návrhů nebylo průchozí, volební řád a 

ani pozměňovací návrhy nemohou být platné.  

 

P.  H e i s s l e r : 

 Musí se vždycky schvalovat po jednotlivých protinávrzích, a pak se hlasuje o 

volebním řádu jako o celku, a ten schválen nebyl. Nic zmatečného mi na tom nepřipadá. 

 

P.  S m e t a n a : 

 Chtěl bych se k tomu vyjádřit. Před chvílí klub ODS řekl, že své pozměňovací návrhy 

stahuje, že je podávat nebude a že se bude hlasovat o volebním řádu s pozměňovacími návrhy 

sociální demokracie, které byly schváleny. Jakmile skončilo negativně toto hlasování, 
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najednou předloží svůj návrh, který předtím stáhl, a bude se o něm hlasovat en bloc – o všech 

pozměňovacích návrzích, které navrhl. Připadá mi, že je to nejen zmatečné. 

 

Připomínka z pléna: 

 Prosím komunistické zastupitele, aby se vyjádřili k tomu, zda opravdu považují 

hlasování za zmatečné. Pokud řeknou, že to považují za zmatečné, prosím, aby zde byla 

nějaká kultura a aby se hlasovalo znovu. 

 

P.  M a c e k : 

 Především žádám, aby bylo zapojeno hlasovací zařízení, delší dobu se prezentuji, a 

nevidím, že bych byl přihlášen. To je první věc.  

 Druhá věc. Skutečně jsme se domnívali, že to, o čem hlasujeme, je návrh, jak prošel 

s pozměňovacími návrhy plus s připojenými dodatky, které k tomu dala ODS. Proto jsme 

hlasovali tak, jak jsme hlasovali. Pokud je to jinak, navrhuji hlasování zopakovat. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Návrhová komise přečte znovu a budeme hlasování opakovat. 

 

P.  H e i s s l e r – technická: 

 Musíme hlasovat o tom, zda budeme opakovat hlasování. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Praxe v předchozím zastupitelstvu tady taková byla. Toto bychom měli akceptovat, 

vždycky tomu tak bylo. Budeme hlasovat o tom, zda si přejeme opakovat poslední hlasování, 

které se týkalo volebního řádu s pozměňovacími návrhy. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím o hlasování. Pro 22, proti 10, zdrželo se 11. Návrh byl schválen. 

 Prosím přečíst, o čem budeme hlasovat. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Budeme hlasovat o tom, že zastupitelstvo schvaluje svůj volební řád s pozměňovacími 

návrhy, které byly předtím přijaty. Jedná se o pozměňovací návrhy, které byly vytvořeny 

klubem sociální demokracie a které byly již předtím přijaty – čili o volebním řádu jako celku 

s těmito změnami. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o volebním řádu včetně změn. Pro 22, proti 6, zdrželo se 15. Návrh 

byl schválen. 

 Další bod programu je volba starosty MČ Praha 5. Prosím návrhovou komisi, aby se 

ujala slova. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Domnívám se, že vzhledem k tomu, že se jedná o volbu, máme volební a mandátovou 

komisi. Předala bych slovo jejímu předsedovi panu Altnerovi. 

 

P.  A l t n e r : 

 Podle bodu 2 volebního řádu vás vyzývám, aby zastupitelstvo odhlasovalo limit, ve 

kterém mohou kluby či zastupitelé písemně podat volební a mandátové komisi návrh na 
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starostu. Zároveň žádám mandátovou a volební komisi, abychom se v rohu sešli. Limit 

navrhuji tři minuty. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Hlasujeme o třech minutách. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Mohu do toho vstoupit? Jedná se v současné chvíli o časový limit, ve kterém by měla 

volební a mandátová komise obdržet návrhy na kandidáty na post starosty. Byly navrženy tři 

minuty. Hlasujme o tom, že je časový limit tří minut, aby byla možnost předložit návrh na 

tyto kandidáty předsedovi volební a mandátové komise. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím, aby bylo dokončeno hlasování. Pro 36. 

 

Připomínka z pléna: 

 Prosím předsedu volební komise, aby nám jednoznačně vysvětlil, o čem budeme 

hlasovat. 

 

P.  A l t n e r : 

 Dle volebního řádu I–společná ustanovení, bod 2, písemné návrhy kandidátů 

předkládají kluby členů zastupitelstva městské části mandátové a volební komisi v časovém 

limitu stanoveném ZMČ. Tento časový limit jsem navrhl na tři minuty. Požádal jsem volební 

komisi, aby se v rohu sešla k vybrání návrhů. Samozřejmě, že návrhy mohou předat i 

jednotliví členové ZMČ Praha 5. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Návrh byl schválen. 

(Přestávka) 

P.  A l t n e r : 

 Jediný návrh, který jsme obdrželi v písemné podobě, je od klubu ODS na dr. Milana 

Jančíka. Nejprve se ho zeptám, zda s kandidaturou souhlasí. 

 

P.  J a n č í k : 

 Dámy a pánové, souhlasím. 

 

P.  A l t n e r : 

 Dovolím si ho vyzvat, zda chce vystoupit před volbou. V té době volební komise 

připraví volební lístky. 

 

P.  J a n č í k : 

 Dámy a pánové, myslím, že jsem dostatečně znám jak zastupitelům, vedoucím odborů 

i hostům. Mám pět zásadních ambicí pro své zvolení.  

 Chci, aby Praha 5 byla tou nejlepší adresou. Říkám to z toho důvodu, protože v r. 2002 

jsem říkal, že chci, aby byla dobrou adresou. Dnes je mou ambicí, a věřím, že i vaší, aby 

Praha 5 byla tou nejlepší adresou.  

 Za druhé. Chci udržet vysoký trend rozvoje městské části, který byl nastoupen v r. 

1998. Myslím si, že kdo se rozhlédne po městské části, ví, o čem hovořím. 
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 Za třetí. Chtěl bych udržet vysoký trend rozhodování, který zde byl vždy v tomto 

zastupitelstvu a také v řízení městské části. Připomenu, že jsme v minulém volebním období 

získali normu IZO, která ve svém důsledku znamená certifikát kvality řízení městské části.  

 Za čtvrté. Chci, abychom lépe spolupracovali a rozvíjeli vztahy s vládními a 

nevládními organizacemi, s neziskovým sektorem a občanskými iniciativami. 

 Za páté. Chci, abychom s novou radou, pokud bude zvolena, připravili kvalitní 

program, který bude garantem pro občany městské části, že Praha 5 bude ještě lepší, ještě 

krásnější a ještě lepším domovem a místem pro život. Děkuji. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Děkuji. Prosím předsedu mandátové a volební komise, aby nás instruoval, jakým 

způsobem budeme volit.  

 

P.  A l t n e r : 

 Musí se připravit volební lístky, které musí být dle volebního řádu předtištěny. Prosím 

o chvíli zdržení – o pětiminutovou přestávku. 

(Přestávka) 

P.  G r u š o v á : 

 Předávám slovo předsedovi mandátové a volební komise. 

 

P.  A l t n a r : 

 Požádám o rozdání volebních lístků, potom sdělím způsob volby. 

 (Rozdávání volebních lístků) 

 Na hlaasovacím lístku, který jste právě obdrželi, máte napsáno číslo 1 . JUDr. Jančík 

M.. Dle volebního řádu je důležité především dvě slova, která jsou dole, to znamená ANO a 

NE. Svou vůli, zda souhlasíte se zvolením či nezvolením tohoto kandidáta, projevíte tak, že 

zakroužkujete buď slovo ANO, nebo NE. Nemusíte samozřejmě zakroužkovat ani jedno 

z těchto dvou slov. Můžete to provést buď na místě, kdo bude chtít, může použít plentu, která 

se v šatně. V šatně je také urna, kam vhodíte svůj volební lístek. Tímto si dovoluji zahájit 

volbu. 

 

P.  G á l : 

 Pane předsedo, v případě, že hlasující nevyjádří svůj názor, nezakroužkuje ani ANO, 

ani NE, lístek se bere jako zdržel se hlasování, nebo jako neplatný?  

 

P.  A l t n e r : 

 Lístek se bere jako neplatný, ale je to právo každého zastupitele. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím přítomné, aby šli volit. 

(Přestávka na volby) 

P.  A l t n e r : 

 Řeknu vám, jak dopadla volba. Bylo vydáno 43 hlasovacích lístků, odevzdáno 43, 

z toho platných 43, pro ANO hlasovalo 21, pro NE 22. Konstatuji, že navržený kandidát nebyl 

zvolen. (Potlesk) 

 

P.  S m e t a n a : 

 Za klub sociální demokracie vzhledem k vývinu a k tomu, že bylo publikováno, že 

Evropští demokraté řekli, že v tom případě padá jejich koaliční smlouva – v novinách to bylo 

publikováno od pana Tučka, navrhuji přerušení zasedání buď do středy, nebo do čtvrtka. 
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Spíše navrhuji, aby jednání pokračovalo ve středu ve 13 hodin. Je to návrh klubu sociální 

demokracie a prosím, aby se o něm neprodleně hlasovalo. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím návrhovou komisi. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 O tomto návrhu bychom měli hlasovat. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Pokud není zvolen nový starosta, dosavadní je starostou a svolat zastupitelstvo může 

jen starosta. 

 

P.  S m e t a n a : 

 Navrhujeme přerušení, ne svolání. Chtěl bych opravit předsedu klubu ODS. Nebavíme 

se zde o novém svolání, bavíme se o přerušení tohoto zasedání, jak máme v novém jednacím 

řádu. Prosím, abychom o tom neprodleně začali hlasovat. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám hlasovat o tomto návrhu. 

 

Připomínka z pléna: 

 Pane Smetano, požádal bych vás, abyste ještě jednou zopakoval návrh včetně data a 

hodiny pokračování zastupitelstva. 

 

P.  S m e t a n a : 

 Aby jednání zastupitelstva bylo přerušeno a pokračovalo ve středu od 13 hodin. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 To nejde, můžeme zastupitelstvo jen přerušit, ale svolává ho stávající starosta. Je to 

zákon 131/2000 Sb. o hl. m. Praze.  

 

P.  Č e š k o v á : 

 Můžeme hlasovat pouze o tom, že přerušujeme stávající zasedání. 

 

P.  S m e t a n a : 

 Navrhujeme do středy, kdy bude pokračovat od 13 hodin. Nejde o svolání nového, 

přerušujeme ho na dva dny. 

 

P.  G á l : 

 Procedurálně je to zhruba totéž, jako kdybychom jednání přerušili na pět minut.  

 

P.  H e i s s l e r : 

 Prosím o krátkou pauze na svolání klubu.  

 

P.  S m e t a n a : 

 Hlasování bylo zahájeno, musí se ukončit. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Dosud tady probíhala diskuse o tom, jak přesně bude znít návrh. 
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Připomínka z pléna: 

 Mám technickou. Hlasování začalo, mělo by být podle jednacího řádu dokončeno.  

 

OP.  G  r u š o v á : 

 Když bylo zahájeno, musí být dokončeno. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Je pravda, že nebylo jasno, o čem se přesně hlasuje, když bylo zahajováno. 

 

Připomínka z pléna: 

 Navrhuji prohlásit toto hlasování za zmatečné, ukončit ho, požádat o pět minut na 

klub, a pak hlasovat znovu.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Omlouvám se, jsem trochu na rozpacích, protože nevím, zda to lze, nebo nelze. 

 

P.  S m e t a n a : 

 Za klub sociální demokracie: hlasování začalo, 20 zastupitelů již hlasovalo. Proč by 

zbytek nedokončil hlasování? Uvidíme, jaký bude výsledek. Podle toho se můžeme zařídit a 

můžeme případně hlasovat o tom, zda to bylo zmatečné, nebo ne. Podle jednacího a volebního 

řádu musíme ale hlasování dokončit. 

 

P.  J a n č í k – technická: 

 Bývalo zvykem v tomto zastupitelstvu, že to, o čem se hlasuje, předkládá návrhový 

výbor, nikoli jednotliví zastupitelé. Předkládá se to písemně návrhovému výboru, návrhový 

výbor přečte, o čem se hlasuje, a potom se hlasuje. 

 

P.  S m e t a n a – technická: 

 Návrhová komise to vyhlásila a předsedající schůze hlasování zahájila. Je-li problém, 

dáme to na papíře. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Zeptám se předsedkyně návrhové komise, zda má návrh pana Smetany písemně? 

Podle dnes schváleného jednacího řádu musí být návrh předložen písemně.  

 

P.  Č e š k o v á : 

 Písemně není a navíc to, co ode mne zaznělo na mikrofon, bylo následně upravováno, 

a to v průběhu hlasování. Domnívám se, že to zmatečné je. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Vzhledem k tomu, že návrhová komise neeviduje žádné návrhy, žádám o 

pětiminutovou přestávku na jednání klubu ODS. 

 

P.  M a c e k : 

 Dámy a pánové, jsme v dosti nevýhodné situaci. Navrhuji opakování hlasování, ať do 

dopadne jakkoli.  

 

P.  G r u š o v á : 
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 Bude se opakovat hlasování s tím, že bude znovu přečten návrh. Prosím předat ho 

písemně. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Za návrhovou komisi přečtu návrh, o kterém by se mělo hlasovat. Je to návrh klubu 

sociální demokracie na přerušení zasedání tohoto zastupitelstva do středy 15. 11. 2006, kdy 

má pokračovat od 13 hodin.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Dávám o tomto návrhu hlasovat. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Mám protinávrh, hlásím se, ale nejsem registrován a vyzván. Ke každému návrhu se 

můžeme vyjádřit a mít protinávrhy. Hlásil jsem se, ale naskočila tabulka o hlasování. 

Předsedající pravděpodobně omylem nechala rovnou hlasovat, přeskočila rozpravu. To nelze.  

 

P.  S m e t a n a : 

 Předsedající zahájila volbu podle jednacího řádu. I když dojde k omylu, pokud zahájí 

volbu, volba musí probíhat. 

 

Připomínka z pléna: 

 Mohu se zeptat, o čem budeme diskutovat? 

 

P.  H e i s s l e r : 

 O předkládaném návrhu pana Smetany, nehledě na to, že se má předsedající zeptat, 

zda má někdo protinávrhy. 

 

P.  G r u š o v á : 

 S výjimkou pana Heisslera se nikdo do diskuse nehlásí. Hlásí se někdo dál? Pan 

Zapletal. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Předkládám protinávrh na pondělí 20. 11. od 13 hodin. Předám písemně návrhové 

komisi. 

 

P.  Z a p l e t a l : 

 Paní předsedkyně, prosím pouze o to, aby byl dodržován jednací řád. Návrhová 

komise nemůže doporučit zahájení hlasování bez toho, že by požádala o rozpravu. 

 

Připomínka z pléna: 

 Mám technickou k návrhu pana Heisslera. Myslím, že podle jednacího řádu 

zastupitelstvo jedná do 20 hodin. Nechápu, jak můžeme ve 20 hodin začínat, jestli jsem 

správně rozuměl vašemu návrhu. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Řekl jsem 20. 11. ve 13 hodin. 

 

Připomínka z plána: 

 Omlouvám se vám. 
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P.  G r u š o v á : 

 Jsou další návrhy? Obracím se na návrhovou komisi. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Poslední návrh zní: přerušit toto zasedání zastupitelstva do pondělí 20. 11. 2006 do 13 

hodin, kdy by mělo pokračovat. O tomto bychom měli hlasovat. Pokud to neprohlasujeme, 

budeme hlasovat o 15. 11. Vždy platilo, že se návrhy řadí tak, jak přišly, a hlasujeme od 

posledního.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Hlasujeme o návrhu na 20. 11. od 13 hodin – pokračování tohoto zasedání. 

 Návrh nebyl přijat, pro 21, proti 16, zdrželo se 6.  

 

P.  Č e š k o v á : 

 Budeme hlasovat o návrhu přerušit zasedání zastupitelstva do středy 15. 11. do 13 

hodin.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím o hlasování. Ani toto nebylo schváleno, pro 21, proti 8, zdrželo se 14.   

 

P.  H e i s s l e r : 

 Navrhuji přerušit zasedání zastupitelstva do středy 22. 11. od 13 hodin. 

 

P.  S m e t a n a : 

 Dávám protinávrh na čtvrtek 16. 11. 2006 od 13 hodin. Doufám, že jsme to všichni 

pochopili, že to nemusíme dávat písemně, že to stačí říci, jako jsem to před chvílí musel psát 

na kus papíru a nosit návrhové komisi. 

 

P.  Č e š k o v á : 

 Podle jednacího řádu se to tak má udělat, nevím, zda ho máme dodržovat, nebo zda to 

uděláme kdy se nám bude chtít. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Prosím o pauzu, kterou jsem měl slíbenou po tomto hlasování, které předcházelo této 

diskusi.  

 

P.  G r u š o v á : 

 Pauza bude pět minut. 

(Přestávka) 

 Prosím předsedu klubu ODS o jeho návrhy. 

 

P.  H e i s s l e r : 

 Původní návrh jsem stáhl a předložil jsem nový návrh na pondělí 20. 11. od 14 hodin.  

 

P.  S m e t a n a : 

 Za klub ČSSD – dali jsme to i písemně – navrhuji termín 15. 11. od 14 hodin, to 

znamená středu. O tomto protinávrhu by se mělo hlasovat jako o prvním. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Jsou další návrhy? Prosím návrhovou komisi. 
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P.  Č e š k o v á : 

 Jiné návrhy neevidujeme. Nyní bychom měli hlasovat o přerušení zasedání 

zastupitelstva do středy 15. 11. 2006 od 14 hodin. 

 

P.  G r u š o v á : 

 Prosím o hlasování. Tento návrh byl 22 hlasy přijat, 13 bylo proti, zdrželo se 8. 

Přerušujeme toto zasedání do středy. 

 Než skončím, chci připomenout těm, kteří se nefotografovali, aby tak učinili. Děkuji 

vám a přeji dobrou noc.  

 


